



















NEW Wokingham libraries books for Cantonese speaking children

新的沃金厄姆(Wokingham) 圖書館為粵語兒童準備的書籍



新的沃金厄姆(Wokingham)圖書館為粵語兒 童準備的書籍

近期,沃金厄姆圖書館(Wokingham libraries)專門為來自香港的兒童購入了一些新的書籍。可以在下厄利(Lower Earley)、伍德利(Woodley)、沃金厄姆(Wokingham)和溫納什(Winnersh)的圖書館找到這些新的書籍。還有一小部分的藏書將流動於芬尚普斯特德(Finchampstead)、斯賓塞伍德(Spencer's Wood)、特威福德(Twyford)以及沃格雷夫(Wargrave)地區的圖書館。

這些書籍包括以下內容:

- 適合3至14歲兒童的中英文雙語書籍。這些書的書脊都會有一個特殊的標籤,以標示粵語/英語雙語。
- 'Penguin Readers' 是為英語作為外語的學習者所編寫的 一系列最佳新小說、基本非小說和流行經典。 這些書籍插圖精美且經過精心改編,按照歐洲語言學習共 同框架分為八個層次,包括幫助讀者發展關鍵技能的語言 活動。
- 'Collins Big Cat Phonics for Letters and Sounds' 令人興奮的小說和非小說類的可解碼書籍,給孩子們帶來鼓勵與激發。這些書籍完全適用於拼讀,字母和發音 1-6 階段的孩子。這些手冊能夠在演示和建模、跟進理解和擴大詞彙量方面提供支持。

這些書籍將與"成人小說,快速閱讀"中的一些 Penguin Readers 一起存儲在兒童非小說或兒童小說中。在兒童非小說中,您還可以找到更多的非小說類書籍、支持英語學習的書籍。

還有一些面向兒童和成人的圖書館數字資源:

- 新聞閱讀器應用程式 您可以使用此應用程序訪問來自世界各地的報紙和雜誌。 只需選擇您想查閱的國家/地區的標題即可。您還可以選擇要閱讀的語言。您只需要一張借書證即可免費訪問資源。 <u>電子雜誌 沃金厄姆自治市議會(e-Magazines Wokingham Borough Council)</u>
- 可以從沃金厄姆圖書館(Wokingham Libraries) -OverDrive,免費下載電子書和電子音頻(這些書籍為英文)

NEW Wokingham libraries books for Cantonese speaking children.

Wokingham libraries have recently purchased new stock, especially with children from Hong Kong in mind. These new books can be found at Lower Earley, Woodley, Wokingham and Winnersh libraries. There is also a smaller collection moving around Finchampstead, Spencer's Wood, Twyford and Wargrave libraries.

The books include the following:

- Dual language books in English and Cantonese for children aged 3 to 14. These books will all have a special label on the spine to indicate that they are dual language Cantonese/ English.
- 'Penguin Readers' a series of the best new fiction, essential non-fiction and popular classics written for learners of English as a foreign language.
 - Beautifully illustrated and carefully adapted, the books are organised into eight levels following the Common European Framework for language learning, and include language activities that help readers to develop key skills.
- 'Collins Big Cat Phonics for Letters and Sounds' exciting fiction and non-fiction decodable readers to enthuse and inspire children. These books are fully aligned to phonics Letters and Sounds Phases 1-6. The handbooks provide support in demonstration and modelling, monitoring comprehension and expanding vocabulary.

These books will be stored in Children's Non-Fiction or Children's Fiction, as appropriate, with a few of the Penguin Readers in 'Adult Fiction, Quick Read'. In Children's Non-Fiction you will also find more non-fiction books, and books to support the learning of English.

There are also these library digital resources for children and adults:

- Press Reader App You can access newspapers and magazines from around the world using this app. Just choose which country you would like to see titles from. You can also choose which language you wish to read. You just need a library card to access the resources free of charge.
 e-Magazines- Wokingham Borough Council.
- **E-books and e-audio** can be downloaded free of charge from Wokingham Libraries- OverDrive (These books are all in English).

NEW Wokingham libraries books for Cantonese speaking children

新的沃金厄姆(Wokingham) 圖書館為粵語兒童準備的書籍

